
Referat af Generalforsamling i HSF 

5. april 2019 

 

Beretning: 

Sjoerd takkede de mange frivillige, der får vores lokalsamfund til at fungere. Sjoerd fremhævede 

HSF s kerneområder, deriblandt opgaven som talerør i forhold til myndighederne. Vi er i tvivl om, 

hvorvidt vi klarer markedsføringen godt nok. 

Sjoerd overrakte en erkendtlighed til de 3 afgående bestyrelsesmedlemmer og takkede for deres 

indsats. 

Økonomi: 

Dorthe gennemgik regnskabet. 

Nye kandidater: 

Forslagsrunde til opstilling af nye kandidater. 

Bemærkninger fra salen: 

Torben Mortensen gjorde opmærksom på, at vi kan søge støtte til projekter som ”Velkommen her” 

og Sogneparken. Sjoerd og undertegnede svarede, at vi i forhold til Sogneparken befinder os i en 

mærkværdig situation, idet Kommunen ikke rigtig vil acceptere ejerskabet til Sogneparken og 

derfor ikke vil yde støtte. Sogneparken har derfor kostet os dyrt i HSF. 

Bo bemærkede, at ”Madpakkehuset” sandsynligvis vil stå færdigt til juni. 

Valg: 

Der var mange forslag til kandidater. 

Valgt blev: 

Marie Nielsen 

Søren Pedersen 

Nuka Chemnitz 

Suppleanter: 

Laurids Poulsen 

Dee Berger 

Evt.: 

Ingen 

 

Referent:       Hans Jørn Sørensen 6. april 2019 

 


